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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Igaz-e, hogy már javában zajlott a közbeszerzési 
eljárás, amikor a minisztérium tudomást szerzett az Egry József Szakgimnázium 
felújításáról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön egy korábbi, a zánkai Egry József Szakgimnázium, Szakközépiskola és Kollégiummal 
kapcsolatos kérdésemre adott válaszában azt írta: “Nem született döntés az iskola bezárásáról. A 
zánkai felújítás ideje alatt az intézmény a jelenlegi helyén ideiglenesen nem tud működni, az épület 
nem használható. A munkálatok mértékét, ütemezését, az egyes objektumok érintettségét a terület 
tulajdonosa határozta meg. Az oktatás átmenetileg más helyszínen zökkenőmentesen tovább zajlik, 
a Pápai Szakképzési Centrum a jövőben is biztosítani fogja annak folytonosságát."

Ezt követően rákérdeztem, hogy ha a munkálatok ütemezése és az egyes objektumok érintettsége 
már ismert, a fenntartónak pedig szándékában áll az iskola újranyitása, erre várhatóan mikor kerül 
sor. Erre Ön azt válaszolta, hogy csak „2019 márciusára vált egyértelművé, hogy a tervezett 
építkezési munkálatok mértéke miatt az oktatás teljes körűen és zavartalanul nem szervezhető meg 
a tábor területén”, és hogy csak ezt követően született döntés az oktatási helyszín módosításáról. 
Válaszában azt is írja, hogy „A változás előreláthatólag a 2019-2020-as tanévet érinti, pontosabb 
információk az átalakítási, építési munkálatok előrehaladásának függvényében 2020 elejétől 
állhatnak majd rendelkezésre.”

Ön szerint tehát a minisztérium - mint fenntartó - csak 2019 márciusában szerzett tudomást arról, 
hogy a zánkai Erzsébet-tábor területén működő Egry József Szakgimnázium, Szakközépiskola és 
Kollégium épületei is érintettek a felújításban. Az Erzsébet a Kárpát-medencei Gyermekekért 
Alapítványtól általam közérdekű adatkérésben kikért dokumentumokban ugyanakkor az áll, hogy a 



felújításokkal kapcsolatos tervdokumentáció már a tavalyi év második felében elkészült. Ebben szó 
szerint az áll, hogy „az engedélyes tervek valamint a kiviteli tervek minden épület felújítását 
tartalmazzák.” A tankonyha felújítása „a projekt sarkalatos pontja, annak kivitelezésére maximum 8 
hónap fog rendelkezésre állni, az épület hibamentes műszaki átadás-átvételének meg kell történnie 
2020. április 30-áig annak érdekében, hogy a próbaüzemet és a használatbavételt 2020. június 1-ig 
le lehessen folytatni.” A közbeszerzési tender szintén megküldött anyagaiból az is kiderül, hogy az 
kötbérterhes részteljesítési határidőt köt ki a konyha esetén. A terület végső átadási határideje 
egyetlen munkaterület esetében sem lehet későbbi, mint 2020. október 31.

Az Alapítvány által rendelkezésemre bocsátott – egyébként nyilvánosan is elérhető - 
dokumentumok szerint tehát már tavaly ismert volt a szakgimnázium érintettsége (annak ténye és 
mértéke), valamint a munkálatok várható ütemezése és befejezésének időpontja.

Kérdésem, hogy továbbra is fenntartja-e, hogy a minisztérium csak idén márciusban értesült arról, 
hogy a felújítás az iskola épületeit is érinti, és a munkálatok ütemezésének ismeretében is kitart-e 
amellett, hogy 2020 elejéig nem lehet tervezni az iskola újranyitásának időpontjával. Amennyiben 
igen, kérem, indokolja meg.

Kérem, hogy a zánkai iskolát érintő kérdéseimre ne összevont választ adjon.

Várom válaszát!

Budapest, 2019. június 14.

Tisztelettel,

Szél Bernadett

országgyűlési képviselő
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